

Juhayna Food Industries	جهينه للصناعات الغذائية
Cairo, Egypt, August 8 2023	القاهرة في 8 أغسطس 2023
Disclosure Department	إدارة الإفصاح
Greeting,	تحية طيبة وبعد ،،،
Appointment: Summary of The Board resolutions for Juhayna Food Industries. Meeting held at the company's premises on Wednesday, August 8 rd , 2023, at 2:30 pm (CLT)	الموضوع : ملخص قرارات مجلس الإدارة لشركة جهينه للصناعات الغذائية المنعقد بمقر الشركة يوم الثلاثاء الموافق 2023/8/8 الساعة الثانية والنصف عصرا.
1- Present the company's (unaudited) results and financial indicators for the second quarter of 2023. Presented the Consolidated and standalone results and financial indicators (unaudited) for the Second quarter of 2023. The group achieved net sales of EGP 3.7bn, with a growth rate of 35% compared to the same period of 2022. Net profit amounted to EGP217mn, with a growth rate of 24% y-o-y. For the standalone financials, we achieved (other) revenue EGP 1mn compared to EGP 96.6mn y-o-y, this revenue came from dividend distribution of EGP 96mn and EGP 0.6mn from other revenue. Also presented the income statement, Balance sheet and cash flow statement. Decision The Board agreed to approve the consolidated and standalone results and financial indicators (unaudited) for the second quarter of 2023 and share them with the auditors to prepare their report.	عرض النتائج والمؤشرات المالية (غير المدققة) للشركة عن الربع الثاني 2023. عرض القوائم المالية المجمعة والمستقلة غير المدققة عن الربع الثاني المنتهي في 30 يونيو 2023 وتم عرض ملخص للقوائم المالية ونتائج الاعمال المجمعة للربع الثاني 2023 حيث حققت الشركة صافي مبيعات 3.7 مليار جنيه بنمو 35% مقارنة عن نفس الفترة من عام 2022، وبلغ صافي الربح 217 مليون جنيه بنسبة نمو 24% مقارنة بنفس الفترة من العام الماضي، بالنسبة للقوائم المستقلة ونتائج الاعمال، حققت الشركة إيرادات في الربع الثاني مليون جنيه (إيرادات اخرى) خلال الربع الثاني مقابل 96.6 مليون جنيه (96 مليون إيراد توزيعات نقدية بالإضافة 0.6 إيرادات اخرى) بالقوائم المستقلة، كما تم عرض قائمة الدخل والميزانية والتدفقات النقدية. القرار وافق المجلس علي اعتماد النتائج والمؤشرات المالية (غير المدققة) المجمعة والمستقلة للمجموعة والشركة عن الربع الثاني لعام 2023 و إرسالها إلي السيد مراقب الحسابات لإعداد تقريره .
Best Regards, Juhayna Food Industrial	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،،، جهينه للصناعات الغذائية

Chairman of the Board of Directors

Ahmed EL Wakil

عنه/خالد ديار
Khaled

